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Skrivelse  

 

Arbete mot könsstympning 

 

Det är välkänt att problemen med könsstympning är ett sådant som varit omfattande såväl i 

andra länder i övriga världen men även i Sverige. Problemet har funnits under väldigt lång tid 

och förekommer främst uteslutande bland unga flickor men fall bland pojkar och förekommer 

mer sällan.  

 

Regeringen och flertalet kommuner och regioner inom Sverige, har visserligen sedan länge 

arbetat med frågan om könsstympning som i de flesta fall är kopplat till någon form av 

hedersförtryck men problemet är dock fortsatt bestående, särskilt i segregerade 

förorter/stadsdelar till de större städerna och Stockholm Stad är inget undantag från detta. 

 

I förvaltningens verksamhetsberättelse för 2019, framgår det i korthet att berörd personal 

erbjuds utbildning kring problematiken avseende könsstympning sedan en tid tillbaka. 

Sverigedemokraterna kommer aldrig acceptera att könsstympning ska få förekomma oavsett 

omständigheter och detta skall därför bekämpas till det yttersta. Vår uppfattning är dock att 

problemet successivt börjat förekomma mer frekvent och att personal inom berört område kan 

behöva hantera denna problematik i högre utsträckning jämfört med tidigare. När 

stadsdelsförvaltningen planerar för en sammanslagning med Älvsjö anser vi att det är relevant 

att få information hur problemet även yttrar sig Älvsjö stadsdelsnämnd i den mån det är 

möjligt.  

 

Mot bakgrund av detta vill Sverigedemokraterna väcka en skrivelse till förvaltningen med 

följande frågeställningar: 

 

Att förvaltningen presenterar hur berörd personal arbetar för att förebygga och komma till 

rätta med problematiken gällande könsstympning inom stadsdelen? 

 

Att förvaltningen redogör för hur utvecklingen har sett ut utifrån en tidperiod om 5-10 år 

tillbaka i tiden? Hur många fall har förekommit årligen? Förklaringar/orsaker till detta? 

 

 

 

 

 


